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ZÁPIS č. 1/1/2010 
 

z ustavujícího veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, 
konaného v pondělí dne 8. 11. 2010 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 

 
Přítomno:        20  
Omluveno:      1  
Neomluveno:   0 
(listina přítomných je založena u originálu zápisu) 
 

 
JEDNÁNÍ 

 
zastupitelstva  města  zahájil  v 18:01 hodin pan František Sejkora, který byl pověřen vedením zasedání na 
základě § 91 zákona o obcích č. 128/2000 Sb. (obecní zřízení), jako nejstarší člen zastupitelstva města do doby 
zvolení starosty města. Pozdravil všechny přítomné a konstatoval, že je přítomno 20 členů zastupitelstva města 
a zasedání je tedy usnášení schopné. Uvedl, že dnešní jednání je veřejné, bylo řádně a včas písemně svoláno 
dosavadní starostkou a jeho konání dostatečným způsobem zveřejněno.  
 
Předsedající upozornil přítomné, že dle jednacího řádu je z jednání pořizován zvukový záznam, který slouží pro 
potřeby zápisu. 
 
Zapisovatelem byla jmenována slečna Klára Nováková.  
Ověřovateli zápisu byli jmenováni Ing. Jaroslava Blažková a pan Petr Černohorský (schváleno jednomyslně) 
 
Předsedající pan František Sejkora seznámil přítomné s průběhem složení slibu členů zastupitelstva. Podle § 69 
odst. 3 zákona o obcích skládá slib člen zastupitelstva do rukou předsedajícího po přečtení slibu pronesením 
slova „slibuji“. Složení slibu potvrdí svým podpisem (listina je součástí zápisu). Úplné znění slibu přednesla paní 
Ing. Jaroslava Blažková. Poté všichni členové ZM, tak jak je v abecedním pořádku vyzvala Bc. Ivona Jasníková, 
předstupovali a skládali slib do rukou pana Františka Sejkory a zároveň slib stvrdili svým podpisem. Pan 
František Sejkora složil slib do rukou prvního ze slibujících v pořadí -  Ing. Jiřího Bartoše.  
 
Po složení slibu byl předsedajícím přednesen návrh programu. 
 
Návrh programu dnešního jednání je následující: 
1) Volba starosty a místostarosty a dalších členů rady 

a) jmenování volební a návrhové komise  
b) stanovení počtu členů rady 
c) určení počtu místostarostů 
d) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění  
e) určení způsobu volby  
f) volba starosty 
g) volba místostarosty 
h) volba ostatních členů rady 

 
2) Zřízení finan čního a kontrolního výboru 

a) zřízení finančního a kontrolního výboru a určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
b) volba předsedy finančního výboru 
c) volba předsedy kontrolního výboru 
d) volba členů finančního výboru 
e) volba členů kontrolního výboru 

 
Dotazy: žádné 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně.  
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1. Volba starosty a místostarosty a dalších členů rady 
a) Volba volební a návrhové komise 
Volba návrhové a volební komise byla navržena ve složení:  
Ing. Břetislav Fiala - předseda 
p. Ing. Josef Barvínek - člen   
p. Iva Jelínková - člen 
 
Dotazy: žádné 
 
Hlasování 
ZM schvaluje následující složení návrhové a volební  komise: p. B řetislav Fiala, p ředseda; p. Ing. Josef 
Barvínek  a p. Iva Jelínková, členové. 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 
Předsedající p. Sejkora vyzval návrhovou a volební komisi, aby zaujala své místo a připravila se na volbu starosty, 
místostarosty a dalších členů rady města a na kontrolu navrhovaných usnesení a průběhu hlasování. 
 
Předsedající p. Sejkora s odvoláním na článek VIII. odst. 2 jednacího řádu navrhl, aby zastupitelstvo hlasovalo zvlášť 
o jednotlivých návrzích usnesení u každého projednávaného bodu a požádal návrhovou a volební komisi o 
spolupráci. 
 
Dotazy: žádné 
 
Hlasování 
Zastupitelstvo m ěsta schvaluje, že hlasování o jednotlivých návrzích  usnesení prob ěhne u každého 
projednávaného bodu. 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Předseda návrhové a volební komise Ing. Fiala seznámil přítomné s výsledkem hlasování. Usnesení bylo 
jednomyslně přijato. 
 
 
b) Stanovení po čtu členů rady 
Předsedající p. Sejkora navrhl, aby zastupitelstvo v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
stanovilo počet členů rady na 7. 
 
Dotazy: žádné 
 
Hlasování 
ZM stanovuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) záko na č. 128/2000 Sb. o obcích po čet členů rady m ěsta na 7. 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Předseda návrhové a volební komise Ing. Fiala konstatoval, že usnesení bylo jednomyslně přijato.  
 
c) Určení počtu místostarost ů:  
 
Předsedající pan František Sejkora přednesl návrh, aby zastupitelstvo volilo pouze jednoho místostarostu.  
 
Dotazy:  
p. Kinský:  dříve byli dva místostarostové, jeden uvolněný, jeden neuvolněný, proč byla jedna z těchto funkcí 
zrušena? 
p. Sejkora: byla zrušena s ohledem na snižování pracovních úvazků na jednotlivých sekcích úřadů. Myslím si, že 
nebude problém, aby tyto funkce zastával jeden starosta a jeden místostarosta. Neuvolněný místostarosta v návrhu 
není, pokud podáte návrh, může o tom být hlasováno.  
p. Kinský:  to znamená, že zrušení toho postu je kvůli financím, a proto, že se domníváme, že dva uvolněné posty 
starosty a místostarosty plně zvládnou kapacitu práce, která je na ně kladena?  
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p. Sejkora:  ano 
p. Kinský:  pak jsem s touto odpovědí spokojen. Děkuji.  
 
Hlasování 
Zastupitelstvo m ěsta Kostelec nad Orlicí schvaluje v souladu s § 104  odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
zvolení jednoho místostarosty.  
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Předseda návrhové a volební komise Ing. Fiala konstatoval, že usnesení bylo jednomyslně přijato.  
 
d)  Určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodob ě uvoln ění (§ 84 zákona o 

obcích) 
Předsedající p. Sejkora přednesl návrh na usnesení, aby byli starosta a místostarosta pro výkon své funkce 
dlouhodobě uvolněni. 
 
Dotazy: žádné 
 
Hlasování 
Zastupitelstvo m ěsta Kostelec nad Orlicí  v souladu s § 84 odst. 2 p ísm. k) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
určuje, že pro výkon funkce starosty a místostarosty m ěsta budou členové zastupitelstva dlouhodob ě 
uvoln ěni. 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Předseda návrhové a volební komise Ing. Fiala konstatoval, že usnesení bylo jednomyslně přijato.  
 
e) Určení způsobu volby starosty a místostarosty a dalších radní ch:  
Předsedající pan Sejkora informoval zastupitele dle jednacího řádu ZM o možnosti hlasovat veřejně, nebo tajně a 
seznámil je s průběhem tajné volby.  
 
Návrhy: 
Ing. Bartoš:  navrhuji za SNK -EU tajnou volbu. 
p. Kinský:  jsem zásadně pro veřejnou volbu. Jsme nové zastupitelstvo, nezačínal bych tím, že budeme hlasovat 
tajně. Měli bychom celou volbu provést veřejně.  

 
 Proběhlo veřejné hlasování o průběhu voleb. 
 

- Veřejná volba 
Pro: 9 
Proti: 11 
Zdržel se: 0 
 
- Tajná volba 
Pro: 11 
Proti: 9 
Zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo schvaluje tajný zp ůsob volby starosty a místostarosty a dalších členů rady postupem 
uvedeným p ředsedajícím.  
Pro: 11 
Proti: 9 
Zdržel se: 0 
 
Předseda návrhové a volební komise Ing. Fiala seznámil přítomné s výsledkem hlasování.  
 
 
f) Volba starosty 
Předsedající p. Sejkora informoval zastupitele, že o jednotlivých kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli 
navrženi, přičemž po platném zvolení konkrétního kandidáta již nebude v hlasování pokračováno a požádal členy 
zastupitelstva města, aby přednesli návrh na starostu města. 
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Návrhy: 
p. Uhlí ř: SNK- EU navrhuje Ing. Jiřího Bartoše. 
 
Předsedající p. Sejkora požádal předsedu návrhové komise, aby seznámil zastupitele s průběhem tajné volby.  
 
Předseda návrhové a volební komise p. Břetislav Fiala seznámil přítomné s průběhem tajné volby. Tajná volba 
probíhá pomocí hlasovacích lístků, které obdrží každý ze zastupitelů. Na tento lístek napíše pro kladnou volbu jméno 
kandidáta, pro zápornou volbu „ne“, v případě zdržení se hlasování napíše „zdržuji se“, nebo lístek přeškrtne, či 
nevyplní.  
Vyplnění hlasovacího lístku proběhne za plentou. Poté bude hlasování ukončeno. Proběhne sečtení hlasů, uložených 
ve volební urně, volební a návrhovou komisí, jejíž předseda následně seznámí přítomné s výsledkem volby.   
 
Dotazy:  
p. Lerch:  vyplnit „ano“ nelze? 
p. Fiala:  pro kladnou volbu lze zapsat pouze jméno navrhovaného starosty. Pro zápornou volbu lze napsat „ne“. Pro 
zdržení se hlasování „zdržuji se“, přeškrtnout nebo nevyplnit hlasovací lístek. Lístky jsou označeny razítkem města 
Kostelec nad Orlicí.  
p. Blažková:  další volby budou mít jinou barvu hlasovacích lístků? 
p. Fiala:  ano. Dle dohody budou tyto hlasovací lístky dány do obálky, zapečetěny a přiloženy k zápisu ze zasedání 
zastupitelstva na Městském úřadě.  
 
Proběhla tajná volba starosty.  
  
Zastupitelstvo m ěsta volí  v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona  č. 128/2000 Sb. o obcích starostou m ěsta 
pana Ing. Ji řího Bartoše. 
Pro: 12 
Proti: 8 
Zdržel se: 0   
 
Předseda návrhové a volební komise p. Břetislav Fiala konstatoval, že starostou byl zvolen pan Ing. Jiří Bartoš, 
počtem 12 hlasů. 
 
Předsedající poblahopřál zvolenému starostovi Ing. Bartošovi ke zvolení, popřál mnoho úspěchů, pevné zdraví a 
zároveň předal řízení dalšího jednání.  
 
Projev starosty 
Vážení spoluobčané, vážení členové zastupitelstva města, vážení hosté,  
nerad bych zdržoval děkovnými proslovy, ty si nechám po skončení zasedání a nyní bych přestoupil k dalšímu bodu 
programu, a to k volbě místostarosty města.  
 
g) volba místostarosty 
Starosta Ing. Bartoš požádal členy zastupitelstva města o přednesení návrhu - kandidátů na volbu místostarosty.  
 
Návrhy: 
p. Uhlí ř: za SNK navrhuji pana Ing. Luboše Lercha. 
 
Proběhla tajná volba místostarosty.  
 
Zastupitelstvo m ěsta volí v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích místostarostou 
města pana Ing. Luboše Lercha.  
Pro:12 
Proti: 8  
Zdržel se: 0  
 
Předseda návrhové a volební komise Ing. Fiala seznámil přítomné s výsledkem volby. Místopředsedou byl zvolen 
Ing. Luboš Lerch počtem 12 hlasů. 
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Starosta Ing. Bartoš poblahopřál panu Ing. Lerchovi k jeho zvolení do funkce místostarosty města a požádal, aby 
přijal místo za předsednickým stolem.   
 
h) volba členů rady m ěsta 
Předsedající starosta Ing. Jiří Bartoš seznámil členy zastupitelstva s průběhem volby členů rady města a požádal o 
přednesení návrhu na členy rady města.   
 
Návrhy: 
p. Uhlí ř: za SNK navrhuji p. Sejkoru. 
Ing. Blažková:  navrhuji p. Kinského. 
p. Černohorský : za ČSSD navrhuji p. Šlaje a p. Karlíčka. 
p. Jelínková:  za Volbu pro město navrhuji pana Ing. Svátka. 
p. Kinský:  za ODS navrhuji Ing. Mottla a Ing. Langra.  
 
Proběhla tajná volba dalšího člena rady. 
Předseda návrhové a volební komise seznámil přítomné s výsledkem volby. 
 
- pan František Sejkora 
Pro: 11 
Proti: 9 
Zdržel se: 0 
 
Proběhla tajná volba dalšího člena rady. 
Předseda návrhové a volební komise seznámil přítomné s výsledkem volby. 
 
- pan František Kinský. 
Pro: 9 
Proti: 11 
Zdržel se: 0 
 
Proběhla tajná volba dalšího člena rady. 
Předseda návrhové a volební komise seznámil přítomné s výsledkem volby. 
 
- pan Bc. Jan Šlaj  
Pro: 13 
Proti: 7 
Zdržel se: 0 
 
Proběhla tajná volba dalšího člena rady. 
Předseda návrhové a volební komise p. Fiala seznámil přítomné s výsledkem volby. 
 
- pan Jiří Karlíček 
Pro: 12 
Proti: 8 
Zdržel se: 0 
 
Proběhla tajná volba dalšího člena rady. 
Předseda návrhové a volební komise p. Fiala seznámil přítomné s výsledkem volby. 
 
- pan Ing. Jiří Svátek 
Pro: 7 
Proti: 13 
Zdržel se: 0 
 
Proběhla tajná volba dalšího člena rady. 
Předseda návrhové a volební komise p. Fiala seznámil přítomné s výsledkem volby.  
 
- pan Ing. Tomáš Langr 
Pro: 18 
Proti: 2 
Zdržel se: 0 
 
Proběhla tajná volba dalšího člena rady. 
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Předseda návrhové a volební komise seznámil přítomné s výsledkem volby. 
 
- pan Ing. Luboš Mottl 
Pro: 15  
Proti: 5 
Zdržel se: 0 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo m ěsta volí  v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona  č. 128/2000 Sb. o obcích dalším členy 
rady m ěsta pana Františka Sejkoru, pana Bc. Jana Šlaje, pa na Ji řího Karlí čka, pana Ing.Tomáše Langra a 
pana Ing. Luboše Mottla .  
 
Předsedající poblahopřál všem právě zvoleným členům rady. 
 
 
2) Finanční a kontrolní výbor 
a) Zřízení finan čního a kontrolního výboru a ur čení po čtu jejich členů 
Starosta Ing. Jiří Bartoš navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor a kontrolní výbor, přičemž každý z nich bude 
mít tři členy. 
 
Návrhy:  
Mgr. Žižková: navrhuji pět členů. 
 
Proběhlo veřejné hlasování. 
 
- oba výbory budou pětičlenné. 
Pro: 6 
Proti: 14 
Zdržel se: 0 
 
- oba výbory budou tříčlenné. 
Pro: 14 
Proti: 4 
Zdržel se: 2 
 
Hlasování 
Zastupitelstvo m ěsta z řizuje finan ční výbor a kontrolní výbor. Oba výbory budou t říčlenné. 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
b) Volba p ředsedy finan čního výboru 
Starosta Ing. Bartoš požádal členy zastupitelstva města o návrh předsedy finančního výboru a sám navrhl p. Uhlíře. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: 
p. Fiala:  bylo řečeno, že vše bude voleno tajnou volbou. 
Ing. Bartoš:  zapomněl jsem připomenout, že tajná volba byla zvolena pouze pro bod programu číslo 1, konkrétně 
pro volbu starosty, místostarosty a členů rady. Toto je další bod programu, takže volba bude probíhat veřejně, pokud 
neodsouhlasíme volbu tajnou.  
p. Kinský:  myslím si, že toto nebylo řečeno na začátku zasedání, v důsledku toho si myslíme, že průběh celé volby 
měl být tajný. Vzhledem k tomu, že volby v předchozím bodu programu proběhly tajně, navrhuji pokračovat v tajné 
volbě bez ohledu na důležitost volených funkcí.   
Ing. Bartoš:  zvolíme si tedy průběh volby předsedů finančního a kontrolního výboru.  
p. Fiala:  navrhuji, aby se pro upřesnění přečetlo usnesení k předchozí tajné volbě.  
Bc. Jasníková:   zastupitelstvo schvaluje tajný způsob volby starosty a místostarosty a dalších členů rady postupem 
uvedeným předsedajícím.  
Ing. Bartoš:  samozřejmě můžeme hlasovat o tom, jakou volbou budeme volit nadále.  
 
Proběhlo veřejné hlasování. 
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Zastupitelstvo schvaluje tajný zp ůsob volby p ředsedů finan čního a kontrolního výboru postupem uvedeným 
předsedajícím.  
Pro: 14 
Proti: 5 
Zdržel se: 1 
 
Proběhla tajná volba předsedy finančního výboru.  
 
Zastupitelstvo m ěsta volí pana Václava Uhlí ře předsedou finan čního výboru.   
Pro: 15 
Proti: 5 
Zdržel se: 0 
 
Předseda návrhové a volební komise p. Fiala seznámil přítomné s výsledkem volby 
 
c) Volba p ředsedy kontrolního výboru 
Starosta Ing. Jiří Bartoš požádal členy zastupitelstva města o přednesení návrhu na předsedu kontrolního výboru a 
sám navrhl Mgr. Žižkovou. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Proběhla tajná volba předsedy kontrolního výboru.  
 
Zastupitelstvo m ěsta volí paní Mgr. V ěru Žižkovou p ředsedkyní kontrolního výboru. 
Pro: 13 
Proti: 7 
Zdržel se: 0 
 
Předseda návrhové a volební komise p. Fiala seznámil přítomné s výsledkem volby 
 
Dotazy: 
Ing. Svátek:  je možné, aby na tomto zasedání byli voleni pouze předsedové výborů, nikoli však členové? 
Ing. Bartoš:  je zde návrh ze strany zastupitelů, aby volba členů byla dnes vynechána i přesto, že byla v programu 
odsouhlasena. Já tento návrh podporuji, protože předsedové zřejmě nepředpokládali, že budou zvoleni. Nevím, zda 
tedy oslovili případné členy výborů. Žádám o vyjádření paní Žižkovou a pana Uhlíře. 
p. Žižková:  jsme pro odložení této volby na další jednání zastupitelstva.   
Ing. Bartoš:  navrhuji zastupitelstvu, aby projednání bodů programu 2. d), e) bylo přesunuto na další nejbližší 
zasedání zastupitelstva města, které svolám na 22. 11. 2010. 
 
 
Zastupitelstvo m ěsta schvaluje p řesunutí projednání bod ů programu 2. d), e) - (volba členů finan čního a 
kontrolního výboru) další zasedání zastupitelstva m ěsta, které prob ěhne 22. 11. 2010.  
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Předsedající starosta Ing. Jiří Bartoš oznámil, že první jednání nově zvolené rady města svolává na 15. 11. 2010 
v 16:00 hodin v kanceláři starosty města a informoval, že pozvánku s návrhem programu jednání každý člen rady 
města obdrží předem prostřednictvím e-mailové pošty. Kdo nemá zřízený e-mail, obdrží pozvánku poštou.  
 
Následující veřejné zasedání zastupitelstva se bude konat v pondělí dne 22. 11. 2010 v 18:00 hodin.  
Pozvánky na jednání zastupitelstva města s návrhem programu obdrží zastupitelé prostřednictvím e-mailové pošty, 
nebo poštou.  
 
Program byl projednán, nyní je otev řena diskuse.  
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DISKUSE 
 
Ing. Bartoš:  všem občanům upřímně děkuji za důvěru, kterou jste dali mně a zastupitelům. Děkuji také všem občanům 
městských částí. Slibuji občanům, že svou funkci budu vykonávat zodpovědně, čestně, s cílem rozvíjet naše město, tak aby 
se zde spokojeně žilo. Byl bych rád, aby tento přístup měli i ostatní kolegové zastupitelé. Upřímně chci poděkovat 
odstupujícímu vedení města, bývalé starostce Ing. Červinkové i místostarostce Ing. Weisserové za vše, co pro město 
udělaly. Pravdou je, že se spousta věcí povedla. Mohu dámy ujistit, že zkusíme dohnat to, co se nepovedlo, nebo nestihlo. 
Rád bych pokračoval v práci, kterou jste započaly a upřímně Vám za Vaši práci děkuji.  
Mgr. Žižková:  mám představu, že nové vedení města by se mělo zamyslet nad úkoly, které chce uskutečnit za volební 
období. Aby zastupitelé věděli co mají podporovat, jak se mají rozhodnout. Aby tady pak nebyly přednášeny projekty, které 
se musí narychlo schválit. Byla bych ráda, kdyby rada, starosta, místostarosta vytvořili plán změn, které se tady za 
následující 4 roky uskuteční ku prospěchu občanů.  
Ing. Bartoš:  jsou započaty projekty, které již byly schváleny a čekají na realizaci. Rada by měla být první článek, který něco 
navrhne. Následně s tím bude seznámeno zastupitelstvo, abychom si ujasnili co je prioritou, co budeme propagovat, od čeho 
upustíme, apod. To by měl být první krok k tomu, abychom si řekli, co chceme za toto volební období udělat. 
Ing. Volný:  dobrý večer dámy a pánové, vážení zastupitelé. V první řadě mi dovolte poblahopřát Vám ke zvolení, 
samozřejmě i novému vedení města a radě. Zároveň chci poděkovat odstupujícímu vedení města za jejich práci. Nechci 
zdržovat, rád bych Vám sdělil pár organizačních věcí. Až skončí toto zasedání zastupitelstva, následujte mne, prosím, do 
vedlejší budovy úřadu, kde proběhne focení, abychom mohli vaše fotografie zveřejnit na webových stránkách města. Jelikož 
zde je velká část nových zastupitelů, dovoluji si vás požádat o schůzku v prostorách úřadu, kde Vám sdělím základní 
informace o úřadu, přístupech k vašim e-mailovým schránkám, které by měly být uveřejněny na webových stránkách města a 
prostřednictvím kterých byste komunikovali s občany. Dále bych Vás rád seznámil s využíváním elektronického portálu s 
názvem e-jednání, jejímž prostřednictvím bychom s Vámi komunikovali, zasílali Vám informace a podklady k jednání 
zastupitelstev a rady. Zároveň zde můžete sledovat úkoly atd. Žádám Vás, abyste si našli čas a mohli jsme se na tomto 
dohodnout. To je pro začátek vše, děkuji vám za pozornost.   
p. Špaček:  vážený pane starosto, zastupitelé a občané města Kostelec nad Orlicí, právě proběhla volba nového 
zastupitelstva města a všichni složili slib, že budou pracovat pro občany a prosperitu města. Mluvím za sebe, ale myslím, že 
alespoň část občanů se mnou bude souhlasit. Dali jsme vám ve volbách svůj hlas napříč stranám, ne pro stranické a osobní 
zájmy. Vložili jsme do vás důvěru s vírou, že budete prosazovat zájmy občanů a našeho města. Prosím, odložte své 
stranické dresy, zapomeňte na vzájemnou nevraživost, odpuste si vzájemné osočování (ten je destruktivní, opatrnický, ten 
spoléhá na úředníky, apod.). Volili jsme vás, protože věříme, že pro nás občany a město Kostelec budete postupovat 
jednotně v co největší prospěch občanů a města. Diskuse musí být, ale co nejvíce odložte své osobní, participiální zájmy. 
Jste našimi zástupci, tak nás zastupujte tak, jak jsme vás volili. Nezklamte naši důvěru. Kdo hledá jak, způsob najde, kdo 
nechce, zdůvodní proč to nejde. Město potřebuje rozvoj jako celek, ne osobní zájmy a budování vaší osobní kariéry apod. 
Přeji vám mnoho úspěchů ve společné práci pro občany a naše město.  
p. Tarkovská:  chci popřát zastupitelům do dalšího volebního období hodně zdravého rozumu. Věřím, že budete pokračovat 
v projektech, které jsou ku prospěchu, nikoli v těch, které jsou proti občanům a městu Kostelec a jeho částí. 
Ing. Bartoš:  já nejsem zcela seznámen s projekty, které jsou odsouhlaseny. Avšak projekty, se kterými jsem byl seznámen, 
jsou velice ku prospěchu města.  
Ing. Lerch: chci poděkovat panu Špačkovi za jeho slova. Bylo řečeno to, co cítíme všichni. Za těmi občasnými „žabomyšími“ 
válkami a spory je potřeba udělat tlustou čáru a znova se vrátit ke stolu, u kterého už jsme neseděli dva nebo tři roky, 
protože tato tradice předzastupitelských setkání všech zastupitelů v podstatě ztratila význam. Nebudu rozebírat proč a za 
jakých okolností. Věřím v to, co řekla paní Mgr. Žižková, že bude příležitost pro první besedu před zastupitelstvem města, 
kde si priority všichni ujasníme. Každý tady asi víte, že z našeho klubu nikdo ve straně není, že tady většina z nás vystupuje 
jako samostatný, svéprávný občan, který by měl důvěru voličů naplnit. Děkuji.  
Ing. Bartoš: chci ještě poděkovat paní Jasníkové za perfektní zorganizování dnešního ustavujícího zasedání zastupitelstva, 
které až na mé malé zaváhání proběhlo bez problémů. Děkuji tedy kanceláři starostky.  
 
 
 
Starosta Ing. Jiří Bartoš poděkoval všem za účast na zasedání a jednání ukončil. 
 
Jednání ZM bylo ukončeno v pondělí 8. listopadu 2010 v 20:16 hodin. 
 
 
 
 
 

Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 

 
 
 
Zápis připravila: Klára Nováková 
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USNESENÍ 
č. ZM 1/1/2010 

z ustavujícího zasedání Zastupitelstva m ěsta Kostelec nad Orlicí konaného 
v pond ělí 8. listopadu 2010 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí 

 
Zastupitelstvo m ěsta 
 
1. schvaluje 
a) následující složení návrhové a volební komise: p. Břetislav Fiala, předseda; p. Ing. Josef Barvínek a p. Iva 

Jelínková, členové. 
b) že hlasování o jednotlivých návrzích usnesení proběhne u každého projednávaného bodu. 
c) v souladu s § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích zvolení jednoho místostarosty. 
d) tajný způsob volby starosty a místostarosty a dalších členů rady postupem uvedeným předsedajícím.  
e) tajný způsob volby předsedů finančního a kontrolního výboru postupem uvedeným předsedajícím.  
f) přesunutí projednání bodů programu 2. d), e) - (volba členů finančního a kontrolního výboru) na další zasedání 

zastupitelstva města, které proběhne 22. 11. 2010. 
 
2. stanovuje 
v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích počet členů rady města na 7. 
 
3. určuje 
a) v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích č. 128/2000 Sb., že pro výkon funkce starosty a místostarosty 

města budou členové zastupitelstva dlouhodobě uvolněni. 
 
4. volí 
a) v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona o obcích č. 128/2000 Sb. starostou města pana Ing. Jiřího Bartoše. 
b) v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona o obcích č. 128/2000 Sb. místostarostou města pana Ing. Luboše 

Lercha. 
c) v souladu s § 84 odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích dalšími členy rady města pana Františka 

Sejkoru, pana Bc. Jana Šlaje, pana Jiřího Karlíčka, pana Ing.Tomáše Langra a pana Ing. Luboše Mottla  
d) pana Václava Uhlíře předsedou finančního výboru. 
e) paní Mgr. Věru Žižkovou předsedkyni kontrolního výboru. 
 
5. zřizuje 
finanční výbor a kontrolní výbor. Oba výbory budou tříčlenné. 
 
 
 
 
 
 

Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 

 
 
 
 
 
  
Dne 8. listopadu 2010,  Kostelec nad Orlicí 
 
Ověřovatelé: ................................................................................ 

         
…................................................................................ 


